
Obec Hošťalovice
Zastupitelstvo obce Hošťalovice

Usnesení 2/2024
ze zasedání Zastupitelstva obce Hošťalovice

konaného dne 8.4.2024 od 18.30 hodin

1. Určení ověřovatelů a zapisovatele ustanovujícího zasedání
Zastupitelstvo jednomyslně odsouhlasilo ověřovatelkou paní Lucii Polákovou  a  Josefa Zahradníka
a zapisovatelkou paní Lenku Jiráskovu.  K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy. 
Hlasování:  Pro 6  Proti 0    Zdržel se 0

2.  Program zasedání

Starosta obce přednesl návrh programu hlasování, vyzval k připomínkám a s ohledem na to, že
nebyly žádné vzneseny, nechal o něm hlasovat. Starosta informoval, že je přítomno 6 zastupitelů a
zastupitelstvo je usnášeníschopné.

Hlasování:  Pro 6  Proti 0    Zdržel se 0

3. Kontrola usnesení minulých zasedání
Místostarosta přednesl usnesení z minulých zasedání a konstatoval, že jsou buď splněna nebo se 
průběžně plní.

4. Došla pošta

V rámci došlé pošty bylo projednáno:

a) Starosta obce přednesl požadavek obce Podhořany u Ronova o odkup některých menších 
pozemků v k.ú. Podhořany u Ronova za účelem převedení komunikace pod jiného vlastníka. ZO 
vybralo a odsouhlasilo, které pozemky je ochotné prodat. Bude vyvěšen záměr o prodeji 
odsouhlasených pozemků.

Hlasování proběhlo následovně: pro 6 proti 0 zdržel se 0

b) V rámci příprav na letní sezonu byl projednán nový ceník vstupného pro obecní bazén. Proběhla 
diskuse a s ohledem na instalaci fotovoltaiky a zvýšení komfortu teploty vody a dále s ohledem na 
zvýšení všech vstupních nákladů rozhodlo zastupitelstvo následovně:

osoby na 15 let ……….. permanentní vstupné na sezonu 700,- …………. jednodenní 70,-

osoby 6-15 let ………... permanentní vstupné na sezonu 350,- …………. jednodenní 35,-

osoby do 6 let a ZTP …. zdarma děti s trvalým bydlištěm v obci do 15 let ………zdarma

Hlasování proběhlo následovně: pro 6 proti 0 zdržel se 0

c) Místostarosta obce přednesl doručené nabídky na výměnu svítidel veřejného osvětlení v obci 
Hošťalovice. Po projednání jednotlivých nabídek vybralo zastupitelstvo s ohledem na parametry 
svítidel a konečnou cenu nabídku společnosti ELMONT- P s.r.o., Miřetice. Výměna svítidel a 
následný nátěr sloupů bude částečně financován z dotace POV o kterou obec požádala.

Hlasování proběhlo následovně: pro 6 proti 0 zdržel se 0



5. Diskuse

V rámci diskuse proběhlo následující:

a) Starosta informoval přítomné o předání vedení kroniky obce paní Lence Jiráskové, a s platností 
od 1.1.2024 je určena kronikářem obce.

Hlasování proběhlo následovně: pro 6 proti 0 zdržel se 0

b) Byl dohodnut nákup trojkoše na tříděný odpad do areálu obecního bazénu.

c) Účetní obce přednesla rozpočtové opatření č. 1, vysvětlila důvody, podala informace přítomným. 
ZO toto opatření jednomyslně schválilo.

Hlasování proběhlo následovně: pro 6 proti 0 zdržel se 0

……………………………………………….      ………………………………………….

Ing. Vladimír Doležal v.r.                                      Jiří Jelínek v.r.

starosta obce místostarosta obce


